
Fau-møte 13. februar 2024 
 
Tilstede: Henrik (7. trinn), Magnus (3.), Ingrid (5.), Kristine (3.), Hanne (6.), Åse (1. trinn), 
Linn (2.), Hanne (1.), Lisa (6. ), Jarle (2.) og Hanne Storsve (Sfo) 
Referent: Kristel Jensen og Hanne Lameris 
 
 

1) Utetid og aktiviteter, SFO: 
Bakgrunn: barna har mindre utetid nå enn tidligere i høst, og tidligere år hadde 
aktiviteter med påmelding (zumba, tur, yoga, osv), dette er et savn hos barn og 
foreldre.   

 
I følge Sfo-leder Hanne Storsve skyldes det organisering av spisinga; det er ikke 
voksne nok til å ha styrte aktiviteter både inne og ute. Det er delte meninger blant 
foreldre om barna bør være ute. Hanne /Sfo: andre sesonger spiser ungene ute, om 
vinteren spiser alle inne, og det er frivillig å gå ut. Men mange vil ikke ut (engstelse), 
og enda flere klarer ikke å organisere seg selv i lek ute.  
Det ble slutt på påmelding fordi ungene ikke alltid ønsket å delta på det foreldrene 
meldte barna på. SFO kan gjerne legge opp til mer utetid, men sannsynligvis ikke 
organisert som påmeldingsaktiviteter.  
 
Rammeplanen er ikke helt implementert ennå (kom i 2021).  SFO legger seg opp til 
temainndelingene som skolens årshjul (f.eks. kroppen min). Noen turdager må 
avlyses pga av sykdom hos personalet. Men ny rammeplan etterstreber fri lek ute, så 
her skal SFO forsøke å legge om til mer utetid. 
 
FAU: ønsker mer utetid og at barna oppfordres/aktivt sendes ut. Flere ønsker turdag 
gjeninnført (bare mulig på onsdager). FAU ønsker mer variasjon og mer utetid, og 
ifølge Hanne kan endringer iverksettes f.o.m neste måned.  

 
ANNET, SFO: et barn som skulle vært til stedet, er blitt hentet, og det blir ikke ringt 
hjem til foreldrene (ihht prosedyren). Her skal det meldes avvik.  
 
Innspill fra Hanne: hva gjør SFO når det ikke er gitt beskjed om at barnet har gjort 
avtaler som ikke matcher det som står i Visma. Vi foreldre kan også ta opp temaet i 
foreldremøter.  SFO ringer hjem anslagsvis mellom 20 og 30 ganger hver dag for å 
dobbeltsjekke avtaler. Her forsvinner det mye tid. 
 
 
 

2) Hundelufting i skolegården: kan vi få satt opp skilt om hundelufting forbudt 
eventuelt plukke opp etter hunden i skolegården? Hanne Storsve tar saken videre 
med rektor. 
 

3) Foreldreforedrag, vår 2024: forespørsel sendes til Jesse Ohene 
- Foreldrenettverk etter foredrag, 30min 
 



4) 1. trinn, skjermbruk? Status? 
Fremgang? – foreløpig ingen svar. Purre rektor? Sende oppdatering til foreldrene på 
trinnet? 
 

5) Annet? 
 

Gjelder både SFO og skole: FAU 
o Ønsker en tydeligere tilbakemeldingskultur etter henvendelser og 

avviksmeldinger, og etterspør svar på hvordan rutiner endres etter avvik blir 
meldt. 

o Høyere instans for å melde inn avvik når rutiner ikke endres? 
 

- Innspill fra foreldre på 6. trinn anngående gruppeinndeling, FAU kort informert, 
foreldrene og FAU representantene på trinet tar det videre til ledelsen. 

- Nytt FAU-møte 9 april 
 


